
Salt atura un any els permisos de bars musicals, discoteques

i clubs de c�nnabis

La mesura afecta bona par t del municipi mentre que l'Ajuntament estudia si

canvia el Pla General

Una noia en un club de c�nnabis de Girona.

El ple municipal de l'Ajuntament de Salt

[http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-salt.html] va

aprovar ahir a la nit la suspensi� de l'atorgament de llic�ncies per a

nous bars musicals, discoteques i clubs de c�nnabis per estudiar si

modif ica el Pla Generalper adaptar-se a les lleis aprovades pel

Parlament de Catalunya que es referien a les activitats d'�s

recreatiu. Totes les formacions van votar-hi a favor, excepte Wilder

Palacio de Canviem Salt, que es va abstenir.

El regidor d'Urbanisme, Ëlex Barcel�, va posar de manifest que han rebut peticions per a l'ober tura d'aquest tipus

d'establiments i que, arran de les modif icaicons de les lleis catalanes i vist el planejament vigent actual del

terme de Salt, es considera adequat estudiar si fer canvis al Pla General per regular-ho exhaustivament. La

morat�ria afecta sobretot el nucli urb�.

Barcel� tamb� va explicar que han parlat amb els Serveis socials i amb la Policia i que aquest tipus de negocis

poden no afavorir la conviv�ncia ve�nal all� on s'ubiquessin. Malgrat que la suspensi� de llic�ncies �s per un any,

el regidor d'Urbanisme va explicar que aquest termini Ç�s el m�ximÈ per� que es pot resoldre amb menys temps.

En la proposta d'aprovaci� s'indica que les discoteques i els bars musicals s�n susceptibles de Çgenerar un

impacte ac�stic impor tantÈ i que els clubs de c�nnabis s�n susceptibles de teni impacte en la seguretat i la salut

de les personesÈ.

En concret, la restricci� afecta les llic�ncies de parcelálaci�, d'edif icaci�, reforma o rehabilitaci� o

enderrocament de construccions d'aquest tipus d'activitats. Aix� vol dir queno es concediran permisos per a

nous establiments, ni per a reformes i no ser� possible fer comunicacions pr�viesd'obres per a aquests tipus de

negocis.

El regidor no adscrit Josep Valent�, en nom dels tres edils del PDeCAT, va assenyalar que donaven supor t a la

proposta perqu� considera que la vila necessita activitats que generin ocupaci� i no Çdiscoteques, cases

d'apostes bars musicals o clubs de c�nnabisÈ. El mateix parer va exposar Iolanda Pineda (PSC) que va posar de



relleu que al centre de Salt s'ha d'anar molt amb compte qu� s'hi permet instalálar. Jaume Torramad� (CiU) va

demanar que a mesuras que es pugui es vagin ÇalliberantÈ les restriccions per a l'establiment de noves activitats

per no haver d'esperar tot un any si es poden anar resolent de mica a mica diferents punts.
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